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Zápisnica z 21. zasadnutia OZ 

konaného dňa 18.09. 2013  
 

 
 
 
Prítomní :    podľa prezenčnej listiny 
Ospravedlnený:  Ing. Ján Majtán  
Návrhová komisia :   Attila Bocska, Ing. Jozef Zakar  
Overovatelia zápisnice :  Angelika Bálintová, Jozef Badala 
Zapisovateľka :   Ing. Zuzana Kovácsová 
 
 
 
Program : 

1. Otvorenie 
2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľa 
3. Kontrola plnenia uznesení z 19. a 20. zasadnutia OZ 
4. Informácie o podaných žiadostiach na OcÚ a o konaní kultúrnych podujatí 
5. Správa hlavného kontrolóra o vykonanej kontrole 
6. Rozpočet obce k 30.06. 2013 a zmeny rozpočtu obce 
7. Informácie zo zasadnutia jednotlivých komisií 
8. Interpelácie 
9. Aktuálne otázky a diskusia  
10. Návrhy uznesení 
11. Záver 

 
 
 
1. Otvorenie  
 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce, ktorý privítal 
všetkých  členov OZ a obyvateľov obce . Po  prečítaní programu jednania zasadnutia sa spýtal 
poslancov, či má niekto pripomienky alebo pozmeňujúce návrhy. Nakoľko žiadne 
pripomienky ani pozmeňujúce návrhy neboli, starosta obce dal programové body 
v predloženom znení na hlasovanie.   
Hlasovanie : poslanci jednohlasne v počte 7 súhlasili  s programovými bodmi. 
 
 
2. Voľba návrhovej komisie , overovateľov zápisnice a zapisovateľa 
 
Ing.Jobbágy J. dal hlasovať za členov návrhovej komisie . 
Hlasovanie : 5 poslanci prijali osoby návrhovej komisie, 2 poslanci sa zdržali hlasovania. 
Ing.Jobbágy J. dal hlasovať za  overovateľov zápisnice . 
Hlasovanie : 5 poslanci prijali osoby  overovateľov zápisnice, 2 poslanci sa zdržali 
hlasovania. 
Ing.Jobbágy J. dal hlasovať za osobu zapisovateľa . 
Hlasovanie : poslanci jednohlasne v počte 7  prijali osobu zapisovateľa . 
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3. Kontrola  plnenia uznesení z 19. a 20. zasadnutia OZ  
 
Kontrolu plnenia uznesení z 19. a 20.  zasadnutia prečítala prednostka úradu.  
Ing. Jobbágy J. – nakoľko nie sú žiadne pripomienky, dávam predložené kontroly plnenia 
uznesení na hlasovanie.   
Hlasovanie: 7 poslancov jednohlasne bralo na vedomie kontrolu plnenia uznesení.  
        
 
4. Informácie o podaných žiadostiach na OcÚ a o konaní kultúrnych 
podujatí 
 
Prednostka obecného  úradu poinformovala poslancov s došlými  žiadosťami na obecný úrad 
a s podujatiami, ktoré sa konali v obci.  
Pripomienky neboli, prešlo sa k ďalšiemu programovému bodu. 
 
 
5. Správa hlavného kontrolóra o vykonanej kontrole 
 
JUDr. Vajlik I. – na základe plánu kontrolnej činnosti som vykonal kontrolu inventarizácie 
pokladne obecného úradu Svätý Peter. Kontrolované obdobie bolo: od 01.01.2013 do 
31.03.2013 a od 01.04. 2013 do 30.06.2013. Rozdiely zistené neboli a náhmatkovo 
prekontrolované účtovné doklady spĺňajú náležitosti účtovného dokladu v zmysle §10 zák. č. 
431/2002 Z.z. o účtovníctve. Pokladňu vedie Anna Nagyová, zamestnankyňa obecného úradu 
a má uzatvorenú dohodu o hmotnej zodpovednosti v zmysle § 182 a nasl. Zákonníka práce. 
Účtovná jednotka má stanovený pokladničný limit 663,87€.   
Ing. Jobbágy J. – ak nie sú dotazy , dávam predloženú správu hlavného kontrolóra na 
hlasovanie.  
Hlasovanie: poslanci jednohlasne v počte 7 brali na vedomie predloženú správu hlavného 
kontrolóra o vykonanej kontrole inventarizácie pokladne obecného úradu.   
 
6. Rozpočet obce k 30.06.2013 a zmeny rozpočtu obce   
 
Ing. Nemcsicsová J. – celkové príjmy k 30.06. 2013 boli 752 654,45€ čo je 48% plnenie,  
výdavky sú vo výške 690 219,63€ čo je 44% plnenie. Rozdiel je prebytok, ale v tom sú aj 
nevyčerpané dotácie a záväzky, ktoré sú priebežné. Čistý prebytok je cca 20 000€. Aktuálne 
k 31.augustu som vyhodnocovala rozpočet, tam máme príjmy 972 592€ t.j. 62% plnenie 
a výdavky 915 602,86€ čo je 58% plnenie. Rozdiel je 56 989,23€ v tom sú započítané aj 
zatiaľ nevyčerpané dotácie a záväzky, ktoré neboli k tomuto dátumu uhradené. Čiže čistých 
zostáva takých 15 000€. Boli navrhnuté aj zmeny v rozpočte. V jednej časti ide o účelovo 
určené dotácie a účelovo určené prostriedky, to sú poplatky za ŠKD MŠ, tie sú vo výške 
16 776€, sú to dotácie na školy. Ďalej, ďalšia zmena sa týka výdavkov, ktoré boli realizované 
na základe uznesení a tam ide o navýšenie výdavkov vo výške 25 247€ a v príjmovej časti 
sme tieto výdavky vykryli vlastne na úkor šetrenia a to tým, že sme zvýšili výnos dane 
z príjmov, ktorý bol podhodnotený. Ďalšia zmena vyplýva z požiadaviek vlády na plnenia 
memorenda o konsolidácii verejných financií, kde sme po konzultácii  s riaditeľom sekcie 
ekonomiky ZMOSu Ing. Jaroslavom Mrvom, on nám doporučil, aby sme konsolidovali 
znížením záväzkov a to tým, že sme zapracovali do rozpočtu očakávané príjem za ŽOP 
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( rekonštrukcia ZŠ s MŠ) vo výške 155 634€ a tým pádom keby sa naplnili tieto naše 
očakávania, tak by sme dosiahli požadovaný efekt.     
Ing. Zakar J. – aký je ten požadovaný efekt. 
Ing. Nemcsicsová J. – požadovaný efekt je, že máme ušetriť 84 000€. 
Ing. Zakar J. – a keď škola a škôlka nám nevyjde tak? 
Ing. Nemcsicsová J. – aj tak máme čiastočné šetrenie, ale je zdôvodniteľné, že prečo 
nešetríme, lebo do tých 84 000€ sú započítané aj výdavky škôl, ako samostatné právne 
subjekty. A keď oni dostanú viac peňazí, viacej aj minú. My nemôžeme šetriť aj za nich.  
Ing. Jobbágy J. dal na hlasovanie komisiou navrhované uznesenie č. 13: OZ berie na vedomie 
čerpanie rozpočtu obce k 30.06.2013.  
Hlasovanie: poslanci jednohlasne v počte 7 súhlasili s predloženým návrhom.   
 
  
7. Informácie zo zasadnutia jednotlivých komisií 
 
Sociálna komisia 
 
Bálintová A. – komisia prerokovala žiadosti od M. Zakarovej, Dlhá 44, Svätý Peter a K. 
Jakabovej, Podzáhradná 18, Svätý Peter o posúdenie odkázanosti na sociálnu službu. Komisia 
po prerokovaní žiadostí navrhla poskytnutie opatrovateľskej služby pre hore uvedené 
žiadateľky a aj pre už opatrovanú p. Majtánovú s nasledovným rozdelením:   

- pre Margitu Zakarovú, Dlhá 44, Svätý Peter od 15.07.2013 do 19.09.2013 v rozsahu 4 
hod. denne (50% úväzok) a 

- od 19.09. 2013 nasledovne : p. V. Majtánová 25% ( 2 hodiny denne), p. M. Zakarová   
25% ( 2 hodiny denne) a p. K. Jakabová   50% (4 hodiny denne). Opatrovateľkou je 
Zuzana Nagyová.  

Ing. Jobbágy J. – dávam predložené komisiou navrhované uznesenie č. 12 na hlasovanie. 
Hlasovanie: poslanci jednohlasne v počte 7 súhlasili s predloženým návrhom.         
 
Komisia kultúry, športu, školstva a mládeže 
 
Badala J. – na našom zasadnutí sme prejednali nasledovné témy: 

- kalendáre na rok 2004 - boli vyžiadané dve cenové ponuky na vyhotovenie  
kalendárov, cenovo sú cca rovnaké spolu s DPH do 2€/ks. Komisia navrhuje objednanie 
kalendárov na r.2014, do konca októbra 2013 budú vyzvané všetky organizácie obce, aby 
poskytli potrebné materiály, ktoré je potrebné zaslať výrobcovi kalendárov.   

- kultúrne podujatia - 21. septembra sa uskutoční kultúrne podujatie – Oberačkový deň.  
O program sa postarajú miestne organizácie, deti a žiaci z MŠ a ZŠ.  

- písanie kroniky – RNDr. Bukovszky J. sa vyjadril tak, že sa spýta p. Szabóovej G., či  
by bola ochotná písať ďalej kroniku v maďarskom jazyku a dá vedieť na ďalšom zasadnutí 
OZ.   V slovenskom jazyku bude kroniku ďalej písať p. Mazán O.  

- diskusia: 
RNDr. Bukovszky J. sa opätovne vyjadril k havarijnej situácii kotolne. Treba s ňou niečo 
robiť. 
Badala J. - prejednali sme žiadosti od streleckého klubu a šachového klubu, žiadajú 
o poskytnutie jednorázového príspevku vo výške po 500€.   Žiadosť sme posunuli na finančnú 
komisiu.  
Ing. Zakar J. – kde bude uložená stará kronika? 
Ing. Horváthová T. – na matrike obecného úradu, ale ešte nie sú odovzdané. 
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Ing. Zakar J. – nielen p. Bukovszky by sa mal porozprávať s p. Szabóovou, ale ako predseda 
komisie aj ty p. Badala by si sa mal zúčastniť jednania s ňou. 
 
Poľnohospodárska komisia  
 
Németh A. – nakoľko sú pozemkové úpravy vo fáze po schválení zásad umiestnenia nových 
pozemkov v PPÚ Svätý Peter, mali by sme ako komisia predložiť návrh čo s obecnými 
pozemkami a kam ich umiestniť. Obec Svätý Peter má cca 471 ha pozemkov vo vlastníctve 
z čoho cca 36 ha budeme potrebovať na SZO. Komisia navrhla, aby obecné pozemky boli 
vykázané podľa bonity a výmery, aby bolo vykázané, koľko presne z obecných pozemkov 
zaberú spoločné a verejné zariadenia a podľa možnosti čo najviac obecných pozemkov 
umiestniť čo najbližšie k intravilánu obce. Ďalej sme prejednali platné nájomné zmluvy 
ktorých nájom končí 30.09.2014. Na základe uznesenie č. 483/2009 bolo uložené obci, 
informovať nás o stave nájomných zmlúv, kedy končia a to z dôvodu, aby sme vedeli 
rozhodnúť, či vyzveme druhú zmluvnú stranu na vrátenie a prevzatie prenajatého pozemku po 
skončení nájmu, alebo nie.  
 
 
Nájom ku dňu 30.09.2014 končí nasledovným nájomcom: 

- Krnáč Oto, Pivničná 2, Svätý Peter   30,91ha ( 2 zmluvy) 
- Jávorková Mária, Pivničná 9, Svätý Peter  47,49ha ( 4 zmluvy) 
- Hamranová Hlida, Hlavná 93, Svätý Peter  60,7483ha (1 zmluva) 
- Zsidek Viliam, Malá 54, Svätý Peter   33,12 ha ( 1 zmluva) 
- Ing. Zakar Jozef, Malá 104, Svätý Peter  32,2765 ha (1 zmluva) 
- Ing. Jobbágy Jozef, Hlavná 15, Svätý Peter  45,7884 ha ( 1 zmluva) 
- Badala Jozef, Malá 45, Svätý Peter   15,00 ha (1 zmluva) 
- Szondrová Zuzana, Malá 39, Svätý Peter  33,4498 ha( 1 zmluva) 
- Ing. Horváthová Terézia, Dulovská cesta 12, Svätý Peter 10,00 ha ( 1 zmluva) 
- Bohušová Helena, Rozmarínová 2, Svätý Peter  10,00 ha ( 1 zmluva) 

Komisia jednohlasne navrhla predĺženie hore uvedených nájomných zmlúv končiacich k 
30.09.2014 na dobu: do ukončenia pozemkových úprav. V prípade ak druhá zmluvná strana 
t.j. nájomca predloží výpoveď nájomnej zmluvy v stanovenej lehote, výpoveď bude 
akceptovaná.  Ďalej, navrhol som to už aj na poľnohospodárskej komisii a opätovne to 
navrhujem aj dnes, väčší hospodári v obci by sme mali zasadnúť a prejednať, kto chce mať 
kde umiestnené svoje pozemky, predišli by sme tým podľa môjho názoru mnohým 
nedorozumeniam, problémom.     
Ing. Jobbágy J. dal predložené navrhnuté uznesenie č. 11týkajúce sa predĺženia nájomných 
zmlúv na hlasovanie. 
Hlasovanie: poslanci jednohlasne v počte 7 súhlasili s predloženým návrhom.        
 
Komisia výstavby a rozvoja obce 
 
Bršťák K. – na zasadnutí sa prejednali nasledovné žiadosti: 

- Dávid Csalava, Malá 74, Svätý Peter, Monika Hozlingerová, Hurbanovo, Christian 
Franz Lema, Burgenland žiadajú o pridelenie obecného nájomného bytu do prenájmu. 
Komisia navrhuje viesť žiadateľov v evidencii do konca r. 2013.  

Ing. Jobbágy J. – dávam návrh komisie na hlasovanie. 
Hlasovanie: poslanci jednohlasne v počte 7 súhlasili s návrhom.   
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- Ivan Tkáčik, Pivničná 30, Svätý Peter predložil na základe uznesenia č. 238/2013  
geometrický plán na odsúhlasenie.  
Komisia navrhuje odpredaj nehnuteľnosti parc.reg. „C“ č. 2313/8, zastavaná plocha o výmere 
264m2, pre hore uvedeného žiadateľa za cenu 3,32€/m2 ( jednotková východisková hodnota 
pozemku - vyhláška Ministerstva spravodlivosti SR č.254/2010). Poplatky súvisiace 
s návrhom na vklad do katastra nehnuteľností hradí kupujúci.  
Hlasovanie: poslanci jednohlasne v počte 7 súhlasili s návrhom.   
 

- Marián Szabó r. Szabó a manž. Ing. Tímea Szabóová r. Adamková, Ulica J.  
Kossányiho 1256/12, Svätý Peter žiadajú o zrušenie predkupného práva na pozemok parc. 
„C“ č. 2071/100, 2071/253, 2071/254 z dôvodu splnenia podmienky Kúpnej zmluvy a zmluvy 
o zriadení predkupného práva , Čl. III, bod 3 ods.2, a na pozemku parc. reg. „C“ č. 2071/253  
( vytvorená z parc.reg. „C“ 2071/100 orná pôda) sa uskutočnil zápis stavby s.č. 1256. 
Komisia navrhuje zrušenie predkupného práva. 
Hlasovanie: poslanci jednohlasne v počte 7 súhlasili s návrhom.   
 

- Západoslovenská distribučná, a.s., Čulenova 6, 816 47 Bratislava v rámci vlastnej  
investície plánuje vybudovať kioskovú transformačnú stanicu, ako náhradu za zastaralú 
stožiarovú transformačnú stanicu. Zámerom spoločnosti je umiestniť novovybudovanú 
trafostanicu do centra terajšieho odberu, s rezervovaným výkonom pre prípadný nárast 
odberu, taktiež ako zdroj pre možné nové odberné miesta v novej lokalite. Najvhodnejším 
miestom pre vybudovanie novej stanice je umiestnenie pri zadnej časti administratívnej 
budovy na parcele reg. „C“ č. 127/1. Na hore uvedený účel spoločnosť požiadala  Obec Svätý 
Peter ako vlastníka pozemku, parcela reg. „C“ č.127/1 o vyjadrenie sa, k možnosti prípadného 
odkúpenia časti pozemku - o rozlohe cca 5 x5 m. 
Komisia navrhuje vydať súhlasné vyjadrenie na zámer vybudovania kioskovej transformačnej 
stanice na obecnej nehnuteľnosti a po výstave a zameraní stavby geometrickým plánom, 
predložiť GP so žiadosťou o odkúpenie potrebnej časti pozemku na schválenie.  
Hlasovanie: poslanci jednohlasne v počte 7 súhlasili s návrhom.   
 

- Peter Kováč, Ulica J. Kossányiho 1248/13, Svätý Peter požiadal o predĺženie termínu  
výstavby rodinného domu o 2 roky na parc. reg. „C“ č. 2071/105. S výstavbou plánuje začať 
najneskôr v auguste 2015.  
Komisia navrhuje súhlasiť s predĺžením lehoty výstavby rodinného domu do 30.09.2014 pre 
Petra Kováča, Ulica J. Kossányiho 1248/13, Svätý Peter. 
Hlasovanie: poslanci jednohlasne v počte 7 súhlasili s návrhom.   
 

- Cintia Majtánová, Malá 13, Svätý Peter požiadala o predĺženie termínu výstavby  
rodinného domu do 30.09.2014 na parc. reg. „C“ č. 2071/72.   
Komisia navrhuje súhlasiť s predĺžením lehoty výstavby rodinného domu 30.09.2014 pre 
Cintiu Majtánovú, Malá 13, Svätý Peter. 
Hlasovanie: poslanci jednohlasne v počte 7 súhlasili s návrhom.   
 

- Agroekospol spol. s.r.o., Hlavná 2, Svätý Peter – požiadal o ukončenie nájomného  
pomeru na pozemok parc. reg. „C“ č. 127/4 o výmere 250m2 ( zastavaná plocha pod 
kuchyňou) dohodou zmluvných strán dňom 16.08.2013, v prípade ak nebude ich žiadosť 
kladne posúdená, nech sa považuje  predložený list za výpoveď v zmysle čl. II. bodu 4 
Nájomnej zmluvy uzatvorenej dňa 02.01.2003.  
Komisia navrhuje súhlasiť s ukončením nájomného vzťahu výpoveďou končiacou dňa  
30.09.2013.  
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Hlasovanie: poslanci jednohlasne v počte 7 súhlasili s návrhom.   
 

- Budova Kaštieľa – nakoľko do dnešného dňa neprejavila záujem o prenájom  
kaštieľa žiadna miestna organizácie obce, komisia navrhuje budovu kaštieľa ponúknuť do 
dlhodobého prenájmu aj cudzím záujemcom.  Ale toto je len návrh a bol by som rád, keby sa 
k tomuto každý vyjadril , čo s Kaštieľom, lebo robiť niečo treba, nakoľko to chátra. 
Ing. Szondra P. – dom dôchodcov sa tam nedá zriadiť. Je tam pekné prostredie aj s parkom. 
Bršťák K. – bola by to veľká investícia, načo obec nemá finančné prostriedky. 
Zsidek V. -  aspoň strechu by mohla dať obec opraviť, veď koľko sa už investovalo aj do 
školy. Potom keď bude lepšia finančná situácia, niektorá z miestnych organizácií to možno 
prenájme.  
Bršťák K. – na základe pokynov vlády obec musí šetriť na podielových daniach 10-15% a má 
zákaz použitia rezervného fondu. 
Krnáč O. – podporujem návrh p. Zsideka, konzervovať budovu Kaštieľa a keď bude lepšia 
finančná situácia, zainvestuje do opravy Kaštieľa niektorá miestna organizácia.  
Prišiel p. poslanec Dóczé B. 
Németh A. – súhlasím s konzervovaním a s opravou strechy. 
Zsidek V. – nech sa vyžiadajú 3 cenové ponuky na opravu strechy a nech obec trocha 
zainvestuje do Kaštieľa a môže požiadať aj o dotáciu od sponzorov. 
Ing. Jobbágy J. – navrhujem dať vypracovať odborný posudok a cenovú kalkuláciu na 
konzervovanie budovy Kaštieľa, súpisné číslo 178, vedenej na LV 1582, ako parc. reg. „C“ č. 
1/1, odborne spôsobilou osobou  z odboru stavebníctvo. Opätovne to prejedná komisia 
výstavba a finančná komisia.  
Ing. Jobbágy J. – ak to nie je tajné, koľko sponzorského sa vyzbieralo na opravu strechy 
reformovaného kostola. 
Kocsis L. – na opravu strechy reformovaného kostola som rozposlal 34 listov sponzorom, 7 sa 
prihlásili a dostali sme 700€ sponzorské.  
Badala J. – mala by sa určiť komisia. 
Ing. Nemcsicsová J. – nech sa dá najprv vypracovať odborný posudok.  
Ing. Jobbágy J. - aj tak to bude robiť p. Szabolcs. 
Ing. Horváthová prečítala pripravené navrhované uznesenie. 
OZ súhlasí s vypracovaním odborného posudku z odboru stavebníctva na rekonštrukciu alebo 
zachovanie existujúceho stavu budovy Kaštieľa. 
Ing. Jobbágy J. dal predložený na hlasovanie. 
Hlasovanie: poslanci jednohlasne v počte 8 súhlasili s návrhom.   
 

- Havarijná situácia „ Rekonštrukcia kotolne“ – komisia navrhuje použiť na súrnu  
opravu strechy finančné prostriedky z rezervného fondu vo výške 5 000€. 
Ing. Zakar J. – bolo povedané, že sa finančné prostriedky z rezervného fondu nemôžu použiť.  
Ing. Nemcsicsová J. – suma 5 000€ použitá na súrnu opravu strechy z rezervného fondu je 
odôvodniteľná, pretože ide o havarijný stav.  
Bršťák K. – na opravu a budovanie miestnych komunikácií nebudeme môcť použiť finančné 
prostriedky z rezervného fondu. 
Ing. Nemcsicsová J. – v tomto roku určite nie, možno na budúci rok.  
 
 
Finančná komisia  
Bršťák K. – rozpočet obce sme už prejednali, máme tu ešte nezapracované, ale očakávané 
zmeny rozpočtu vo výdavkovej časti: 

� - projektová dokumentácia ul. Malá, Široká 7.500 € 
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� - dlhodobo nezamestnaní – vlastné zdroje 2.000 € 
� - karanténna stanica – prevádzka 500 € 
� - náhradné diely pracovné mechanizmy  400 € 
� - PHM pracovné mechanizmy 1.000 € 
� - terénne úpravy Csıszhegy 420 € 
� - OŠK prepravné 2.000 € 
� - MK – vstupné tabule 1.000 €  
� - 16 dopravných značiek 1.000 € 
� - zákazové značky (zákaz uloženia smetí, vjazdu) 500 € 
� - prekládka MR a VO 2.400 € 
� - strecha kotolne – havarijný stav 5.000 € 
� - detské ihrisko – osivo trávy + osev + zalievanie  550 € 

minimálne ďalšie výdavky vyžadujúce zmenu rozpočtu 24.270 € 
Ing. Jobbágy J. – dávam predložené navrhované uznesenie č. 17 ohľadom schválenia zmeny 
rozpočtu v príjmovej a výdavkovej časti vo výške 24. 270 € podľa predložených materiálov. 
Hlasovanie: poslanci jednohlasne v počte 8 súhlasili s predloženým návrhom.  
Ing. Horváthová T. – neboli ešte schválené zmeny rozpočtu č. III., IV., a V.  
Bršťák K. – Ing. Nemcsicsová už o nich informovala, preto som to preskočil. 
Ing. Horváthová T. – áno, ale zatiaľ sa chválil iba rozpočet.  
Ing. Nemcsicsová J. - ohľadom zmien rozpočtu za II. kvartál 2013: 

- III. zmena rozpočtu od začiatku roka  ako som už hovorila sa týka navýšenia na  
príjmovej a vo výdavkovej časti rozpočtu o 16.776 €. Navýšenie sa týka účelovo určených 
prostriedkov zo ŠR – dotácií. 
Ing. Jobbágy J. - dávam predložené navrhované uznesenie č. 14 týkajúce sa  III. zmeny 
rozpočtu v príjmovej a výdavkovej časti vo výške 16.776 € o účelovo určené prostriedky. 
Hlasovanie: poslanci jednohlasne v počte 8 súhlasili s predloženým návrhom.  

- IV. zmena predstavuje navýšenie vo výdavkovej časti rozpočtu o výdavky, ktoré 
neboli rozpočtované, ale ich realizácia bola uskutočnená na základe uznesení OZ 
(vybudovanie   karanténnej stanice, údržba pracovných mechanizmov, solar, prevzatie agendy 
bývalej VPS, vlastné zdroje za kamerový systém...) vo výške 25.247 €. Tieto výdavky sú 
kryté v príjmovej časti rozpočtu príjmom z podielových daní, ktorý bol v pôvodne 
schválenom rozpočte podhodnotený. 
Ing. Zakar J. – hovoríme o kamerovom systéme na cintoríne? 
Ing. Nemcsicsová J. – vlastné zdroje za rozšírenie kamerového systému v obci. Na cintoríne, 
to nie sú kryté z našich zdrojov. 
Ing. Zakar J. – ale kamerový systém na cintoríne je nefunkčný, navrhujem aby sme určili 
termín od kedy to bude v prevádzke.  
Ing. Jobbágy J. – do konca októbra. 
Ing. Jobbágy J. - dávam predložené navrhované uznesenie č. 15 týkajúce sa  IV. zmeny 
rozpočtu v príjmovej a výdavkovej časti vo výške 25.247 € podľa predložených materiálov. 
Hlasovanie: 1 poslanec sa zdržal hlasovania, 7 poslancov súhlasilo s predloženým návrhom. 

- V. zmena vyplýva z požiadavky naplnenia podmienok memoranda, kde po konzultácii  
s riaditeľom sekcie ekonomiky ZMOSu Ing. Jaroslavom Mrvom sme do príjmovej časti 
rozpočtu zahrnuli aj očakávaný príjem za záverečnú ŽOP a do výdavkovej časti bola 
započítaná splátka úveru. Týmto opatrením sme dosiahli požadovaný výsledok konsolidácie. 
Ing. Jobbágy J. - dávam predložené navrhované uznesenie č. 16 týkajúce sa  V. zmeny 
rozpočtu v príjmovej a výdavkovej časti vo výške 155.314 € podľa predložených materiálov. 
Ing. Zakar J. – podľa môjho názoru to nie je čisté, ja budem proti.  
Hlasovanie: 1 poslanec sa zdržal hlasovania, 7 poslancov súhlasilo s predloženým návrhom.  
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Ing. Jobbágy J. – vrátim sa ešte ku kamerovému systému na cintoríne a navrhujem uznesenie 
týkajúce sa sprevádzkovania kamerového systému do konca októbra 2013. Návrh dávam na 
hlasovanie. 
Hlasovanie: poslanci jednohlasne v počte 8 súhlasili s predloženým návrhom.  
 
Bršťák K. –  vzhľadom na poslednú informáciu k úhrade žiadostí o platbu, v ktorej je 
uvedené, že schválenie našej ŽOP bude vykonané bezodkladne po zabezpečení potrebných 
finančných prostriedkov zo strany ROP, pričom konkrétny a ani približný termín nie je 
známy. Vzhľadom na to, že prekleňovací úver je splatný 25.10.2013 a najbližšie zasadnutie 
OZ je plánované v novembri 2013, je potrebné opätovne predĺžiť splatnosť.  
Németh A. – ja len podotýkam, že splatnosť úveru už budeme predlžovať 3 krát, čo sme už 
zaplatili na úrokoch za  1,5 roka by bola postačila na opravu strechy Kaštieľa. 
Ing. Jobbágy  J. – dávam komisiou predložené uznesenie č. 18 na hlasovanie. 
Hlasovanie: 1 poslanec sa zdržal hlasovania, 7 poslancov súhlasilo s predloženým návrhom. 
Bršťák K. – komisia na základe predloženej zápisnice z komisie výstavby a rozvoja obce 
navrhuje zrušiť uznesenie č. 292/2013 schválené na 19. zasadnutí OZ  dňa 12.06.2013  
a navrhuje schváliť opravu havarijného stavu miestnych komunikácií v nasledovnom poradí: 
Malá ulica – spojenie s Cintorínskou, Mudroňovská cesta, Poľná ulica – pri cintoríne. Ďalej 
finančná komisia vzhľadom na aktuálnu finančnú situáciu nedoporučuje v roku 2013 
asfaltovanie a úpravu ulíc v novej lokalite. 
Ing. Jobbágy J. – dávam predložené komisiou navrhované uznesenie na hlasovanie. 
Hlasovanie: poslanci jednohlasne v počte 8 súhlasili s predloženým návrhom.  
 
Bršťák K. – komisia na základe predloženej zápisnice z komisie kultúry, športu, školstva 
a mládeže navrhuje schváliť jednorazové príspevky pre nasledovných príjemcov: 

� Strelecký klub pri ZŠ   250 € 
� Šachový klub    250 € 
� OŠK              1500 € 
� Reformovaná kresťanská cirkev      1000 € 

Ing. Jobbágy J. – dávam predložené komisiou navrhované uznesenie na hlasovanie. 
Hlasovanie: poslanci jednohlasne v počte 8 súhlasili s predloženým návrhom.  
 
 
 
Bršťák K. – došlé žiadosti:  

- Občianske zduženie Detský klub Horčičné semeno – požiadali o poskytnutie autobusu  
na prepravu detí do letného tábora v Dolnom Štále. Finančná komisia súhlasila s poskytnutím 
autobusu. 
Ing. Jobbágy J. – dávam predložené komisiou navrhované uznesenie na hlasovanie. 
Hlasovanie: poslanci jednohlasne v počte 8 súhlasili s predloženým návrhom.  
 

- Ing. Jozef Zakar, Ing. Pavol Szondra, Viliam Zsidek, Oto Krnáč – požiadali  
o prešetrenie užívania pozemkov Pozemkového spoločenstva. 
Obec sa s podobnou žiadosťou od p. Krnáča Ota už zaoberala a konštatovala, že užívateľské 
a nájomné vzťahy neeviduje a nemá o nich vedomosť a s predmetnou žiadosťou sa bude 
zaoberať po ukončení prebiehajúcich pozemkových úprav. 
Ing. Zakar J. – situácia je taká, že tie pozemky niekto užíva a užíva ich neprávom, lebo neplatí 
za to ani nájomné, ani obci dane a dokonca možno na to od štátu berie aj dotácie.  
Bršťák K.  .a dá sa to zistiť? 
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Ing. Zakar J. - zistiť sa to dá, keby to chcel náš p. starosta, bývalý predseda družstva, vedel by 
to zistiť. Podľa môjho názoru to zostalo v družstve, ktoré sa potom premenilo na 
Agroekospol. Toto by bolo potrebné prešetriť, prečo by sme to mali nechať tak, aby to niekto  
užíval neprávom. 
Ing. Nemcsicsová J. – je vlastne v záujme vlastníka, aby sa staral o svoj majetok, aby vedel 
kto užíva jeho majetok. Je to v záujme vlastníka, prečo to má riešiť potom obec. Však obec 
tam nie je vlastníkom, my nevedieme evidenciu užívateľských a nájomných vzťahov, pokiaľ 
nie sú zapísané v katastri. My máme len evidenciu vlastníkov.  
Ing. Jobbágy J. – bol som v Agroekospole za p. Jánosfalvim, on tvrdil, že užívajú jeden hektár 
pozemkov  Pasienkovej spoločnosti, nič viac. Oni načierno neužívajú žiadne pozemky. Oni 
pasienkovej spoločnosti niekedy platili nájomné, prečo prestali platiť, čo sa tam mohlo stať? 
Platili Vám 3 roky a odvtedy sa to ťahá.  
Zsidek V. – tie pozemky niekde musia byť, áno platil nám Agroekospol za pozemky 2 roky, 
ale keď prestali platiť žiadali sme od nich aby nám to vydali. Povedali že nie, a potom sme si 
začali vypisovať. Povedali že to nemajú. Potom sme začali na súde, na prokuratúre, verte 
nám, robili sme v tom dosť.  Boli sme za nitriaskym advokátom, ktorého nám doporučili, 
neraz sme boli vybavovať v Komárne. Potom sme dostali od prokurátorky odpoveď, že 
nemáme pravdu, čo chceme. Hľadáme si len našu pravdu. Robili sme v tom veľa. Pozemky 
neboli nikdy vymerané. 
Bálintová A. – a za toto je prečo zodpovedná obec? 
Ing. Szondra P. -  nikto nepovedal, že je za to zodpovedná obec, jedná sa o to, aby nám 
poslanci pomohli. Predošlé zastupiteľstvo nám nepomohlo, nech oni teraz pomôžu nájsť naše 
pozemky. Nech sa zriadi komisia a do týždňa nájdeme pozemky. Vyžiadali sme si od 
Pozemkového úradu informácie o pozemkoch pasienkovej spoločnosti, povedali že tie 
pozemky nikdy neboli vymerané, pričom od r. 1990 do 1997 sa všetky zápisnice týkajúce sa 
svätopeterského družstva stratili. SPF nám dalo tiež odpoveď, že tie pozemky nikdy 
nespravovali ani nedali do prenájmu.      
Krnáč O. – nájdenie užívateľ pozemkov Pasienkovej spoločnosti sa dotýka obce ako správcu 
dane. Správca dane je povinný vybrať daň za nehnuteľnosti.  Sme  ukrátený o milióny.  
Ing. Jobbágy J. – ja tie pozemky neužívam. Som ochotný s Vami zájsť hoci kde, aby sa tie 
pozemky našli.  
 
 
8. Interpelácie  
 
Bálintová A. – kedy sa začne v obci jesenné veľké upratovanie, a bolo by potrebné vyzvať 
obyvateľov, aby si pred svojimi rodinnými domami čistili jarky.  
Ing. Jobbágy J. –  jesenné upratovanie začne od 15. októbra.     
Németh A. – vieme, že poľné cesty sú vo veľmi zlom stave. Veľké výtlky , ak niekto príde za 
p. starostom a dostane na to povolenie, by mohol vyplniť drobným stavebným odpadom - 
škridlami, a nie hocijakým odpadom , ale nech to aj urovná po sebe.  
Hamran T. – p. Janetkovi z Dlhej ulice sa vyvalil plot a povedal, že to bol nahlásiť na 
obecnom úrade a aj zaplatil za odvoz. Doteraz tam vraj nikto nebol. 
Ing. Jobbágy J. – nemám o tom vedomosti, prešetrím. 
Ing. Zakar J. -  treba dať do poriadku Džindžu,  pokosiť a nielen boky ale aj v koryte toku 
vyrastajúce kríky treba odstrániť. 
Keď som na minulom zasadnutí  hovoril o kosení okolo nádrží, začalo sa to robiť, potom sa 
s tým prestalo. Keď sa niečo začne robiť, začnú kosiť, nech sa to pokosí celé a potom sa 
prejde na iné miesto, do inej ulice.  
Bršťák K. – sťažnosti sú na funkčnosť rozhlasov. 
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Ing. Horváthová T. – ešte 20. septembra bude posledná odstávka a potom bude nahlásená 
oprava rozhlasov aj verejného osvetlenia.  
 
9. Aktuálne otázky a diskusia 
 
Krnáč O. – hlavného kontrolóra vôbec nezaujíma, že za cca 120 ha pozemkov sa neplatí daň? 
To je koľko peňazí za rok. Daň sa dá späťne na 10 rokov vymáhať. Minulý rok toto bolo už 
žiadané od hlavného kontrolóra, nezaoberal sa s tým. Prečo ste sa s tým nezaoberali? Lebo ste 
sa s tým nezaoberali. Ani netreba, ale keď sa budeme s tým zaoberať my, tak to trochu bude 
bolieť. 
JUDr. Vajlik I. – neviem koho to bude bolieť, prácu hlavného kontrolóra schvaľuje obecné 
zastupiteľstvo a ja sa od toho nemôžem odchýliť.  
Krnáč O. –  to nie je možné, že 10% katastra sa môže stratiť.  
Ing. Jobbágy J. – v obci je veľa podvojného vlastníctva. 
Krnáč O. – ale nejedná sa o 260 ha, ktorých sa podvojné vlastníctvo týka. Ak nie ty p. starosta 
tak už konečne povedz, kto užíva pozemky pasienkového spoločenstva.  
Ing. Jobbágy J. – ja som ochotný s Vami ísť hoci kde, do hoci ktorého úradu za účelom 
zistenia tejto veci. 
Ing. Szondra P. – netreba ísť nikde, tie pozemku sú niekde tu.  
MUDr. Pecena J. – neviem ešte stále, ktorý poslanec za ktorú ulicu zodpovedá. 
Ing. Horváthová T. – je to zverejnené na našej webovej stránke. 
MUDr. Pecena J. – opätovne zdôrazňujem, nech sa len obecný policajt prejde po obci, ako 
vyzerajú naše chodníky. Ďalej v križovatke - Ulica mudroňovská a Ulica krátka je to akurát 
v takom údolí by bolo potrebné osadenie retardéra a nevidieť ani stopku, ktorá je zarastená. 
Sociálne rómske byty – potrubie zo žumpy je vyvedené na verejné priestranstvo, aj toto som 
tu minule hovoril, nikto sa s tým nezaoberá. Na riešenie tohto stavu mám zavolať hygienu 
alebo TV? 
Bálintová A. – pán doktor, toto nehovorte, že sa tam nič neriešilo, lebo osobne ja aj s p. Dóczé 
Bálintom sme boli vonku za nimi, upozornili sme ich, dali sme im pozbierať smeti a žumpa je 
ťahaná. Ide to cezo mňa, ja od nich vyberám mesačne peniaze po 7 € a dávam ich na OcÚ 
obecnému policajtovi. Mesačne sa z toho vytiahne žumpa.  
Ing. Szondra P. – ohľadom pozemkov, nech sa vytvorí komisia.           
Ing. Jobbágy J. – daj návrh kto by v nej mal byť. 
Ing. Szondra P. – nech sa už konečne vyjasnia užívateľské a vlastnícke vzťahy, nech sa s tým 
zaoberá poľnohospodárska komisia a keď potrebujú pomoc, nech si do komisie niekoho 
privolajú.     
Németh A. – počas 20 rokov to nebolo vyjasnené, ja to nevyriešim. Prebiehajú pozemkové 
úpravy , cca do dvoch rokov sa to má skončiť a všetky pozemky budú vyjasnené.  
Počas tohto programového bodu odišiel 1 poslanec. 
Ing. Jobbágy J. – navrhujem vytvorenie komisie na prešetrenie užívania pozemkov 
Pozemkového spoločenstva.  
Navrhovaní členovia komisie: Ing. J. Zakar, Ing. P. Szondra, V. Zsidek, O. Krnáč, T. Hamran, 
A. Németh a Bc. E. Szabatková. Návrh dávam na hlasovanie.  
Hlasovanie: poslanci jednohlasne v počte 7 súhlasili s vytvorením komisie a s hore 
uvedenými členmi komisie.     
 
10. Návrhy uznesení 
 
Ing. Horváthová T. – finančná komisia predložila ešte nasledovné návrhy: 

- navrhované uznesenie č. 23 týkajúce sa žiadosti Forlife n.o., všeobecná nemocnica,  
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Mederčská 39, Komárno o poskytnutie  finančnej pomoci. Komisia neschvaľuje  
poskytnutie finančnej pomoci pre Forlife n.o., všeobecná nemocnica, Mederčská 39, 
Komárno. 
Ing. Jobbágy J. – dávam návrh komisie na hlasovanie. 
Hlasovanie: poslanci jednohlasne v počte 8 súhlasili s predloženým návrhom.  
 

- navrhované uznesenie č. 22 týkajúce sa návrhu komisie o vyhlásenie oznamu  
v miestnom rozhlase, že občanom, ktorí nezaplatili poplatok za odvoz komunálneho odpadu, 
tento nebude odvezený. 
Ing. Jobbágy J. – dávam návrh komisie na hlasovanie. 
Hlasovanie: poslanci jednohlasne v počte 8 súhlasili s predloženým návrhom.  
 

- navrhované uznesenie č. 21 o zrušení uznesenia 202/2012 schváleného na 14.  
zasadnutí OZ zo dňa 21.11.2012. 
Ing. Jobbágy J. – dávam návrh komisie na hlasovanie. 
Hlasovanie: poslanci jednohlasne v počte 8 súhlasili s predloženým návrhom.  
 

- navrhované uznesenie č. 26  týkajúce sa  
a/vstupu  a zaradenia obce Svätý Peter do  
verejno- súkromného partnerstva Mikroregión Hurbanovo počas rokov 2013 – 2020, 
b/ spolupráce na príprave a implementácii stratégie rozvoja územia Mikroregión Hurbanovo  
alebo iných programov založených na princípoch prístupu LEADER počas rokov 2013 – 
2020 v zmysle práv a povinnosti členov Mikroregión Hurbanovo, ktoré sú upravené 
stanovami Mikroregión Hurbanovo 
c/  vstupu obce Svätý Peter za člena občianskeho združenia s názvom Mikroregion 
Hurbanovo 
d/  ročný poplatok do občianskeho združenia Mikroregión Hurbanovo vo výške 165,00 EUR.  
Ing. Jobbágy J. – dávam návrh na hlasovanie. 
Hlasovanie: poslanci jednohlasne v počte 8 súhlasili s predloženým návrhom.  
 

 
11. Záver  
 
Nakoľko všetky body programu boli prejednané , starosta obce poďakoval všetkým 
prítomným za účasť a ukončil  21. zasadnutie Obecného zastupiteľstva . 
 
 
 
Ing. Jozef Jobbágy       Ing.Terézia Horváthová 
    starosta obce        prednostka OcÚ  
 
 
Zapisovateľka : Ing. Zuzana  Kovácsová 
Vo Svätom  Petre , 27.09.2013  
 
Overovatelia  zápisnice :  
 
Angelika Bálintová      .......................................................... 
 
Jozef Badala      ......................................................... 
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Uznesenia z 21. zasadnutia OZ 
konaného  dňa 18.09. 2013 

 
 
uznesenie č. 305/2013 
Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 
A/ berie na vedomie 
kontrolu plnenia uznesení z 19. a 20. zasadnutia  OZ 
 
uznesenie č. 306/2013 
Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 
A/ berie na vedomie 
predloženú správu hlavného kontrolóra o vykonanej kontrole 
 
uznesenie č. 307/2013 
Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 
A/ berie na vedomie 
čerpanie rozpočtu obce k 30.06.2013 
 
uznesenie č. 308/2013 
Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 
A/ súhlasí  

1. s poskytnutím opatrovateľskej služby pre Margitu Zakarovú, Dlhá 44, Svätý Peter . 
Opatrovateľkou menovanej od 15.07.2013 v rozsahu 4 hod. denne (50% úväzok) je 
Zuzana Nagyová.  

2. s navrhovanou zmenou: opatrovateľka Zuzana Nagyová bude od 19.09. 2013 
opatrovať menovaných nasledovne: 

- p. Majtánová 25% ( 2 hodiny denne) 
- p. Zakarová   25% ( 2 hodiny denne) 
- p. Jakabová   50% (4 hodiny denne) 

    
B/ ukladá  
obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 
Termín: podľa textu         Zodpovedná: prednostka úradu  
 
 
uznesenie č. 309/2013 
Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 
A/ súhlasí  
s predĺžením nájomných zmlúv na poľnohospodárske pozemky, ktorých platnosť končí k 
30.09.2014 na dobu: do ukončenia pozemkových úprav s osobitným zreteľom na prebiehajúce 
pozemkové úpravy. Nájomný vzťah bude upravený v súlade so stanovenými podmienkami 
určenými v prechode na nové hospodárenie na nových pozemkoch po zápise popisných 
a grafických údajov do Správy katastra Komárno. V prípade ak druhá zmluvná strana t.j. 
nájomca predloží výpoveď nájomnej zmluvy v stanovenej lehote, výpoveď bude akceptovaná. 
Dodatky k nájomným zmluvám budú vyhotovené k 30.9.2014.   
Jedná sa o nasledovných nájomcov:  

- Krnáč Oto, Pivničná 2, Svätý Peter   30,91ha ( 2 zmluvy) 
- Jávorková Mária, Pivničná 9, Svätý Peter  47,49ha ( 4 zmluvy) 
- Hamranová Hlida, Hlavná 93, Svätý Peter  60,7483ha (1 zmluva) 
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- Zsidek Viliam, Malá 54, Svätý Peter   33,12 ha ( 1 zmluva) 
- Ing. Zakar Jozef, Malá 104, Svätý Peter  32,2765 ha (1 zmluva) 
- Ing. Jobbágy Jozef, Hlavná 15, Svätý Peter  45,7884 ha ( 1 zmluva) 
- Badala Jozef, Malá 45, Svätý Peter   15,00 ha (1 zmluva) 
- Szondrová Zuzana, Malá 39, Svätý Peter  33,4498 ha( 1 zmluva) 
- Ing. Horváthová Terézia, Dulovská cesta 12, Svätý Peter 10,00 ha ( 1 zmluva) 
- Bohušová Helena, Rozmarínová 2, Svätý Peter 10,00 ha ( 1 zmluva) 

 
B/ vyhlasuje 
že predĺženie horeuvedených nájomných zmlúv bolo schválené 3/5 väčšinou všetkých 
poslancov 
 
C/ ukladá 
obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 
 
Termín: podľa textu       Zodpovedná: prednostka úradu 
 
 
uznesenie č. 310/2013 
Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 
A/ súhlasí 
aby menovaní:       Dátum podania žiadosti:  
Dávid Csalava, Malá 74, Svätý Peter        07.06. 2013 
Monika Hozlingerová, Hurbanovo      11.07. 2013 
Christian Franz Lema, Burgenland      26.08. 2013 
boli vedení v evidencii o pridelenie obecného nájomného bytu do konca roka 2013. 
 
B/ ukladá 
obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 
 
Termín: ihneď       Zodpovedná: prednostka úradu 
 
uznesenie č. 311/2013 
Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 
A/ schvaľuje 

� v súlade s ustanoveniami § 9a, ods.8, písm. e) 
zákona NR SR 138/1991 Zb. v znení neskorších predpisov odpredaj nehnuteľnosti  
v k. ú. Svätý Peter , pre Ivana Tkáčika r. Tkáčika , nar. 20.01. 1975, r.č. 750120/6625, 
trvale bytom Pivničná 30, Svätý Peter  za cenu 3,32€/ m2 čo predstavuje sumu 
876,48€, slovom: osemstosedemdesiatšesť eur a štyridsaťosem centov. Poplatok za 
podanie návrhu na vklad do katastra nehnuteľností vo výške 66 € hradí kupujúci. 
Jedná na o nasledovnú nehnuteľnosť:  
 

Predávajúca Obec Svätý Peter prehlasuje, že je výlučnou vlastníčkou nehnuteľnosti: 
 

� novovytvorenej parcely reg. „C“ č. 2313/8 zastavané plochy a nádvoria o výmere 
264m2, ktorá bola odčlenená z parcely reg. „C“ č. 2313/1 ostatné plochy o výmere 
7471m2, vedenej na LV č. 1582, katastrálne územie Svätý Peter na základe 
geometrického plánu č. 173/2013 vypracovaného Ing. Alexandrom Leboczom, 
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autorizovaným geodetom a kartografom dňa 02.08.2013 a  úradne overeným Správou 
katastra Komárno dňa 14.08.2013.  
 

B/ vyhlasuje 
že prevod bol schválený 3/5 väčšinou prítomných poslancov v súlade s ustanoveniami §9a, 
ods.8 písm. e) zákona NR SR 138/1991 Zb. 
 
C/ odôvodnenie 
osobitného zreteľa podľa ustanovenia § 9a, ods. 8, písm. e) zákona NR SR  138/1991 Zb. 
v znení neskorších predpisov  zdôvodňujeme tým, že lokalita kde sa nehnuteľnosť nachádza 
je pre Obec nevyužiteľná  
 
D/ ukladá  
obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/, B/ a C/ uznesenia 
 
Termín: do 15.10. 2013     Zodpovedná: prednostka úradu 
 
uznesenie č. 312/2013 
Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 
A/ schvaľuje  
 

� v súlade s ustanoveniami § 11, ods. 4, písm. a) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení  v znení neskorších predpisov zrušenie predkupného práva pre Mariána Szabó 
r. Szabó, nar. 05.11. 1984, r.č. 841105/6632 a manželku Ing. Tímeu Szabóovú r. 
Adamkovú, nar. 09.03. 1987, r.č. 875309/6935, obaja trvale bytom Ulica J. 
Kossányiho 1256/12, Svätý Peter, zapísaného na LV č. 4086, k.ú. Svätý Peter pod V- 
2050/2010 z 14. 7. 2010 v prospech Obce Svätý Peter, Hlavná 2, Svätý Peter, IČO: 
306436 na pozemky parc. reg.„C“ č. 2071/100, parc. reg. „C“ č. 2071/253 a parc. reg. 
„C“ č. 2071/254 
  

� poplatky spojené s návrhom Zmluvy o zrušení predkupného práva na vklad do katastra 
nehnuteľností hradí oprávnený z predkupného práva   

 
B/ ukladá  
obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A uznesenia 
 
Termín: do 15.10. 2013     Zodpovedná: prednostka úradu 
 
 
 
uznesenie č. 313/2013 
Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 
A/ súhlasí 
s vydaním súhlasného vyjadrenia pre spoločnosť Západoslovenská distribučná, a.s., Čulenova 
6, Bratislava 816 47 na zámer vybudovania kioskovej transformačnej stanice na obecnej 
nehnuteľnosti parc. reg. „C“ č. 127/1 a po výstave a zameraní stavby geometrickým plánom, 
predložiť GP so žiadosťou o odkúpenie potrebnej časti pozemku na schválenie.  
 
B/ ukladá  
obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A uznesenia 
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Termín: ihneď       Zodpovedná: prednostka úradu 
 
uznesenie č. 314/2013 
Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 
A/ súhlasí 
s predĺžením termínu začatia výstavby rodinného domu do konca septembra 2014 pre Petra 
Kováča, Ulica J. Kossányiho 1248/13, Svätý Peter.   
 
B/ ukladá 
obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 
 
Termín: podľa textu       Zodpovedná: prednostka úradu 
 
uznesenie č. 315/2013 
Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 
A/ súhlasí 
s predĺžením termínu začatia výstavby rodinného domu do konca septembra 2014 pre Cintiu 
Majtánovú, Malá 13, Svätý Peter.   
 
B/ ukladá 
obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 
 
Termín: podľa textu       Zodpovedná: prednostka úradu 
 
uznesenie č. 316/2013 
Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 
A/ súhlasí 
s výpoveďou zmluvy o nájme pozemku pod závodnou kuchyňou parc. reg. „C“ č. 127/4 
o výmere 250m2 od spoločnosti Agroekospol spol. s.r.o., Hlavná 2, Svätý Peter končiacou dňa  
30.09.2013  
 
B/ ukladá 
obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 
 
Termín: podľa textu       Zodpovedná: prednostka úradu 
 
uznesenie č. 317/2013   
Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 
A/ súhlasí   
súhlasí s vypracovaním odborného posudku z odboru stavebníctva na rekonštrukciu alebo 
zachovanie existujúceho stavu budovy Kaštieľa, súpisné číslo 178, vedená na LV 1582, ako 
parc. reg. „C“ č. 1/1     
 
Termín: ihneď       Zodpovedná: prednostka úradu 
 
uznesenie č. 318/2013 
Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 
A/ schvaľuje  
zmenu rozpočtu v príjmovej a výdavkovej časti rozpočtu vo výške 24.270 € podľa 
predložených materiálov 
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uznesenie č. 319/2013 
Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 
A/ berie na vedomie 
zmenu rozpočtu v príjmovej a výdavkovej časti rozpočtu vo výške 16.776 € o účelovo určené 
prostriedky 
 
 
uznesenie č. 320/2013 
Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 
A/ schvaľuje  
zmenu rozpočtu v príjmovej a výdavkovej časti rozpočtu vo výške 25.247 € podľa 
predložených materiálov 
 
 
uznesenie č. 321/2013 
Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 
A/ schvaľuje  
zmenu rozpočtu v príjmovej a výdavkovej časti rozpočtu vo výške 155.314 € podľa 
predložených materiálov 
 
 
uznesenie č. 322/2013 
Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 
A/ ukladá 
obecnému úradu sprevádzkovať kamerový systém umiestnený na cintoríne do konca októbra 
2013. 
 
Termín: podľa textu       Zodpovedný: obecný policajt 
     
 
uznesenie č. 323/2013 
Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 
A/ schvaľuje  
žiadosť o predĺženie lehoty splatnosti prekleňovacieho úveru od SLSP prijatého v roku 2011 
a splatného v októbri 2013 o maximálne možnú dobu t.j. 6 mesiacov 
 
 
uznesenie č. 324/2013 
Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 
A/ ruší 

- uznesenie 292/2013 schválené na 19. zasadnutí OZ zo dňa 12.06.2013  
 
B/ schvaľuje   
s opravu havarijného stavu MK v nasledovnom poradí: 

1. Malá ulica – spojenie s Cintorínskou 
2. Mudroňovská cesta 
3. Poľná ulica – pri cintoríne 
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uznesenie č. 325/2013 
Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 
A/ schvaľuje  
poskytnutie príspevku pre: 

Strelecký klub pri ZŠ ........................................... 250 € 
Šachový klub........................................................ 250 € 
OŠK .................................................................. 1.500 € 
Reformovanú kresťanskú cirkev....................... 1.000 € 

 
B/ schvaľuje  
zmenu rozpočtu v príjmovej a výdavkovej časti rozpočtu vo výške 3.000 €. 
 
uznesenie č. 326/2013 
Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 
A/ súhlasí  
s poskytnutím autobusu pre Občianske združenie Detský klub Horčičné semeno na prepravu 
detí do letného tábora v Dolnom Štále  
 
B/ ukladá 
obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 
 
Termín: ihneď      Zodpovedná: prednostka úradu 
 
 
uznesenie č. 327/2013 
Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 
A/ súhlasí 
s vytvorením komisie na prešetrenie užívania pozemkov Pozemkového spoločenstva.  
Členovia komisie: Ing. J. Zakar, Ing. P. Szondra, V. Zsidek, O. Krnáč, T. Hamran, A. Németh 
a Bc. E. Szabatková.    
 
 
uznesenie č. 328/2013 
Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 
A/ neschvaľuje  
poskytnutie finančnej pomoci pre Forlife n.o., všeobecná nemocnica, Mederčská 39, Komárno 
 
B/ ukladá 
obecnému úradu postupovať v zmysle bodu A/ uznesenia 
 
Termín: ihneď      Zodpovedná: prednostka úradu 
 
 
uznesenie č. 329/2013 
Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 
A/ súhlasí 
s vyhlásením oznamu v miestnom rozhlase, že občanom, ktorí nezaplatili poplatok za odvoz 
komunálneho odpadu, tento nebude odvezený.  
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uznesenie č. 330/2013 
Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 
A/ ruší 

- uznesenie 202/2012 schváleného na 14. Zasadnutí OZ zo dňa 21.11.2012 
 

 
uznesenie č. 331/2013 
Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 
A/ schvaľuje 

a/ vstup a zaradenie obce Svätý Peter do verejno – súkromného partnerstva Mikroregión 
Hurbanovo počas rokov 2013 – 2020, 

b/ spoluprácu na príprave a implementácii stratégie rozvoja územia Mikroregión Hurbanovo  
alebo iných programov založených na princípoch prístupu LEADER počas rokov 2013 – 
2020 v zmysle práv a povinnosti členov Mikroregión Hurbanovo, ktoré sú upravené 
stanovami Mikroregión Hurbanovo 

c/  vstup obce Svätý Peter za člena občianskeho združenia s názvom Mikroregion Hurbanovo 
 
d/  ročný poplatok do občianskeho združenia Mikroregión Hurbanovo vo výške 165,00 EUR.  
 

 
 
 
 
 
 
         Ing.Terézia Horváthová 
          prednostka OcÚ  
 
 
 
 
 
Zapisovateľka : Ing. Zuzana  Kovácsová 
Vo Svätom  Petre , 27.09.2013  
 
 
 
 
Overovatelia :  
 
Angelika Bálintová      .......................................................... 
 
 
 
Jozef Badala      ......................................................... 


